
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
VEDLEGG TIL LANDSMØTESAK 08.2024 
Innkomne saker 
 

  



Forslag til NMFs landsmøte 2024  

  
Forslagsstiller: Oslo Postorkester  
 

Forslag:   
Gjennomgang av alle sider ved NM i janitsjar i Trondheim   
 

Bakgrunnen for forslaget:   
Oslo Postorkester mener at dagens organisering og gjennomføring av Norgesmesterskapet for 
Janitsjarkorps, som arrangeres i Trondheim, er moden for en bred gjennomgang.   
Vår mening:   

• Prisen for hotell er altfor høy  
• Bestillingsløsningen for 2024 er krevende for korpsene, og anses som 

ansvarsfraskrivelse av arrangør/bookingarrangør  
• Pris for mat og drikke i Trondheim by er under denne helgen kunstig høy  
• Festen etter NM på Royal Garden er dyr, med for mye folk, og for dårlig organisering  
• Salene på Royal Garden og Nidelven er lite egnet for korps  
• Antallet korps er for høyt. Siste korps under NM 2023 gikk på scenen kl. 20.28 på 
fredag. Første korps gikk på kl. 09.30 på lørdag. I disse tidene er det vanskelig å trekke 
publikum.    
 

• Momentene over er også diskutert og kommentert av flere korpsdeltakere på bl.a. Facebook  
 

Forslag til vedtak:  
Landsmøtet ber landsstyret om å sette ned en bredt sammensatt komite med mandat til å evaluere 
alle sider ved arrangementet NM janitsjar, inkludert antall korps og divisjoner som bør delta.  
 

Mål for vedtaket:  
Sikre at arrangementet fortsatt blir et mål å jobbe mot for korpsene, samt at det skal være 
økonomisk mulig for alle medlemmene i de deltakende korpsene å bli med.   
  
 



Bergen 30.11.2023  

Forslag til Landsmøtet i NMF 

 

NM Janitsjar har de siste årene vært gjenstand for mye kritikk fra medlemskorps og 

enkeltmedlemmer. Janitsjarkorpsene i og rundt Bergen har snakket sammen om noen av 

problemene vi ser med arrangementet.  

 

NM Janitsjar er et ekstremt dyrt arrangement og for medlemmene i Hordalandskorpsene 

koster det mellom 8.000 - 10.000kr pr medlem som de må betale selv. I tillegg kommer 

kostnadene som korpsene som organisasjon tar på seg som selvfølgelig varierer veldig fra 

korps til korps. På grunn av kostnadene ser vi at arrangementet er på vei til å utspille sin rolle 

som et attraktivt arrangement for oss å delta i. Og dessverre er det korps som vurderer å 

droppe NM og gå over til å bli konsertkorps. Det er det selvfølgelig ikke noe gale med, men 

når korpset egentlig vil reise til NM, er det veldig dumt at det blir slik.  

 

Hvert år får vi et evalueringsskjema der vi kommenterer forholdene rundt arrangementet og 

hvert år koker det i sosiale medier over endringer som blir kommentert hvert år, men som 

ikke gjøres noe med. Det er selvfølgelig mulig forslagene har vært diskutert og nedstemt. 

Men da burde NMF Trøndelag, eller musikksjefen, informert om dette i det første skrivet som 

sendes korpsene angående NM Janitsjar med en begrunnelse.  

 

NMF Trøndelag og musikksjefen må ha fått med seg alle diskusjonene som er kommet i 

sosiale medier, som i motsetning til ofte ellers, har vært seriøs og løsningsorientert, så vi 

håper og tror at endringer i arrangementet vil og må komme om ikke i 2024, så i 2025. 

 

Våre forslag til selve arrangementet og til forholdene rundt 

 

Endringer til NM Janitsjar, selve arrangementet: 

1) Begynne alle divisjoner klokken 09:00 fredag morgen.  

Begrunnelse: På den måten vil flere korps få mulighet til å spille i Olavshallen og Royal 

Garden, samt at man kanskje ikke trenger å bruke Scandic Nidelven. Å redusere 

spillestedene til kun Olavshallen og Royal Garden vil også kunne gjøre det enklere for 

syns- og bevegelseshemmede å forflytte seg mellom de forskjellige scenene. 

 

 

2) Gå tilbake til at to medlemmer fra hvert korps får billett til festkonserten.  

Begrunnelse: Det er kjedelig å gå alene på noe slikt en helg hvor man ellers er 

sammen med resten av korpset. 

 



Forholdene rundt arrangementet: 

1) Korpsene booker hotellrom selv direkte med hotellene. Altså gå bort fra løsningen 

med G-travel.  

Begrunnelse: Det er en dårlig og tungvint løsning som i år har ført til ekstremt mye 

frustrasjon og ekstraarbeid for korpsstyrene. Det må huskes at korpsstyrene tross alt 

jobber frivillig. Slik situasjonen har vært i år har det medført så mye ekstraarbeid at 

NM er blitt mer en belastning enn noe en skal se frem til.  

 

2) Endre fristene for avbestilling/endring av hotellrom.  

Begrunnelse: De er alt for nærme datoen for når resultatet fra en eventuell 

kvalifisering er klart og endelig divisjonsinndeling kommer. NM er ikke før i mars/april 

påfølgende år, så det bør holde med endelig booking på nyåret samme år som NM 

arrangeres og dessuten skal ikke endelig deltagerliste være inne før 2. februar. 

 

3) NMF Trøndelag sender ut en liste over øvingsrom som kan leies i forbindelse med 

NM-helgen.  

Begrunnelse: Det er vanskelig for korpsene som kommer fra andre steder enn 

Trøndelag å finne øvingslokale med så mange deltagerkorps. Det bør også inkluderes 

kontaktinformasjon, og annen nyttig informasjon på en slik liste. 

 

 

Vi håper NMF Hordaland vil ta dette med videre til Landsmøtet i NMF på våre vegne. 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

Lungegaardens Musikkorps, Sandvikens Ungdomskorps, Arne Musikforening og Åsane 

Musikklag                       



Hei  
 
Haugesund Janitsjarorkester ønsker å melde inn en sak til NMFs landsmøte i 2024.  
 

Haugesund Janitsjarorkester har hatt veldig mange fine opplevelser med NM i 
Trondheim. Trondheim er en hyggelig by som gir arrangementet en intim atmosfære. 
Likevel ønsker vi at NMF må ta en vurdering på hvorvidt NM i janitsjar skal flyttes til en 
annen by med følgende begrunnelse:   

  

Konkurranselokalene som tilbys er ikke gode saler med tanke på korpsfremførelser - 
med unntak av Olavskvartalets Store sal. Lille sal er også en liten scene der større korps 
knapt får plass. Hvert år er det klager, bl.a. i ulike fora på facebook, angående 
lokalitetene for konkurransen.  

  

Trondheim har utfordringer med hotellkapasitet til et så stort arrangement som NM har 
blitt, og booking av hotell har nå blitt et stort problem. Tidligere ble korps plassert 
relativt tilfeldig på hoteller i Trondheim etter innmelding av behov for hotell. Det 
medførte en del uheldige effekter som at korpset ikke hadde noen innvirkning på pris 
eller plassering av hotell. Samtidig var det aldri noe problem å faktisk få overnatting. I år 
er systemet nytt, og enda mer problematisk. Nå er det korpsene selv som booker hotell 
på en nettside, med det resultat at flere korps ikke fikk tak i hotellrom i første omgang. Vi 
måtte stå på venteliste for hotell og det var flere omrokkeringer før vi fikk plassert alle 
medlemmene på samme hotell. Overnattingsmuligheter bør ikke være det som 
bestemmer om et korps skal kunne delta i NM eller ikke, spesielt ikke med tanke på NM-
reglementet som sier at man mister sin plass i divisjonen hvis man ikke deltar ett år.  

  

Det bør også gjøres en vurdering på gjennomføringsmodellen (NM-reglement). Bør det 
settes et tak på antall korps som kan delta eller skal det fortsatt være åpent for 
påmelding? Kan det være en løsning å åpne for deltakelse hvert annet år – i hvert fall i de 
lavere divisjonene? På den måten vil trolig antall deltakende korps gå noe ned for å lette 
trykket på overnatting, samtidig kan det gjøre deltagelse mer aktuelt for flere mtp det 
økonomiske løftet det er å ta et helt korps til NM.  

for Haugesund Janitsjarorkester 

Hilde-Marie Queseth (styreleder)  

 



 

 
Til: Regionsstyret NMF Øst 

 

Åpne opp NMF for medlemmene 

 

Forslag til «Sak til Landsmøtet 2024» fra Oslo Drill 

Forslag: Åpne opp NMF for medlemmene – økt involvering og dialog  

 «Organisasjonskulturen skal preges av åpenhet og redelighet» står det i de etiske retningslinjer for 
NMF, men NMF sentralt oppleves i dag som en lukket organisasjon. For medlemmer og korps er det 
umulig å følge med hvilke saker forbundsstyret, ledermøtet eller regionstyrene behandler.  

1. Det er en sjeldenhet at møteplanen �l forbundsstyret er offentlig 
2. Det er en sjeldenhet at møteplanen �l regionstyrene er offentlig 
3. Det er en sjeldenhet at møteplanen �l ledermøtet er offentlig 
4. Agenda og sakspapirer er ikke �lgjengelig for korps og medlemmer 
5. Diskusjoner i forbundsstyret blir ikke referert 
6. Protokollen er mangelfull 

a. Status på økonomi rapporteringen blir ikke protokollført 
b. Administra�v oppdatering er ikke offentlig 
c. Vedtak blir sjelden protokollført med innhold 
d. Bes�llinger fra forbundsstyret �l administrasjonen er ikke offentlige 

 

 
Agenda og sakspapirer er i dag forbeholdt fåtallet. Det er i dag umulig å se om saker kommer fra 
administrasjonen eller er bestilling fra styrene til administrasjonen eller er innspill fra medlemmer 
og/eller korps. 

Vi foreslår og ønsker at NMF blir en åpen og mer transparent organisasjon. For å få til det må 
følgende gjøres: 

1. NMF organisasjonskart med innplassering ansvar og oppgaver skal ligge �lgjengelig på 
netsidene. 

2. Forbundsstyrets møteplan skal ligge �lgjengelig på netsidene. 
3. Regionstyrenes møteplaner skal ligge �lgjengelig på netsidene. 
4. Møteplaner for ledermøte skal ligge �lgjengelig på netsidene. 
5. For hvert møte skal det legges ut: 

a. Agenda               
b. Sakspapirer  
c. Kort referat fra økonomi rapportering 



d. Kort referat fra administra�v oppdatering 
e. Kort referat fra diskusjonen for hver sak  

(ikke hvem som sa hva, men innhold, hva som ble sagt eller argumentert for og 
imot) 

f. Vedtak med full tekst 
6. Det skal vedlikeholdes en liste over saker forbundsstyret har bes�lt fra administrasjonen,  

med beskrivelse, status og forventet ferdigs�lling. Sakene skal ikke sletes fra listen før de 
er blit behandlet av forbundsstyret. 

 

Agenda og sakspapirer skal legges ut samtidig med at de sendes ut til forbundsstyret, regionstyret 
eller ledermøtet. Referater og protokoll bør legges ut seinest 10 arbeidsdager etter styremøtet. 

Alle innspill til vedtakssaker fra medlemmer og korps skal i utgangspunktet gjøres kjent, med innhold 
og med hvem som står som avsender. Det skal gjøres på et tidspunkt slik at andre som har meninger 
om temaet kan sende inn sine innspill på en god måte.  

Når det jobbes med regelendringer som vil påvirke medlemskorpsene, skal disse sendes til høring og 
innspill fra medlemskorpsene skal kunne dokumenteres.  

 

 
 
Oslo, 30.11.2023 
 
Med vennlig hilsen, 
Styret i Oslo Drill 
 
 

                                                    
_______________     ____________ 
Tina Eines      Ina B Huse 
 
 

                       
       Kjersti Brotke 
 

 



NMF Nord -NORGE 

Arctic Baton Company 

Forfatter Sigvald Refsum 

Åpne opp NMF for medlemmene 

 

Alle korps og alle medlemmer kan fremme saker til Landsmøtet. Alle saker må fremmes via den 

regionen man tilhører, men regionstyrene har ingen mulighet til å ikke fremme saker som er sendt inn 

til regionstyrene innen 1.desember året før landsmøtet. 

«NMFs vedtekter 4.2.e ) Medlemmer og korps må fremme landsmøtesaker gjennom regionen innen 

1. desember. Regionene må fremme landsmøtesaker før 1. januar det året landsmøtet skal holdes. 

Alle saker som er mottatt innen denne fristen skal legges fram for landsmøtet.»  

Forslag til «Sak til Landsmøtet 2024» fra <medlem/korps> 

Forslag: Åpne opp NMF for medlemmene 

 «Organisasjonskulturen skal preges av åpenhet og redelighet» står det i de etiske retningslinjer for 

NMF, men NMF sentralt er en fullstendig lukket organisasjon. For medlemmer og korps er det helt 

umulig å følge med hvilke saker forbundsstyret, ledermøtet eller regionstyrene behandler.  

1. Det er en sjeldenhet at møteplanen til forbundsstyret er offentlig 

2. Det er en sjeldenhet at møteplanen til regionstyrene er offentlig 

3. Det er en sjeldenhet at møteplanen til ledermøtet er offentlig 

4. Agenda og sakspapirer er ikke tilgjengelig for korps og medlemmer 

5. Diskusjoner i forbundsstyret blir ikke referert 

6. Protokollen er svært mangelfull 

a. Status på økonomi rapporteringen blir ikke protokollført 

b. Administrativ oppdatering er ikke offentlig 

c. Vedtak blir svært sjelden protokollført med innhold 

d. Bestillinger fra forbundsstyret til administrasjonen er ikke offentlige 

7. Oppfølging av bestillinger fra forbundsstyret ser ut til å være tilfeldig. 

 

Agenda og sakspapirer er i dag forbeholdt de svært få. Det er i dag helt umulig å se om saker kommer 

fra administrasjonen eller er bestilling fra styrene til administrasjonen eller er innspill fra medlemmer 

og/eller korps. 

Vi foreslår at NMF skal bli en åpen og transparent organisasjon. For å få til det skal følgende gjøres: 

1. NMF organisasjonskart med innplassering ansvar og oppgaver skal ligge tilgjengelig på 

nettsidene 

2. Forbundsstyrets møteplan skal ligge tilgjengelig på nettsidene 

3. Regionstyrenes møteplaner skal ligge tilgjengelig på nettsidene 

4. Møteplaner for ledermøte skal ligge tilgjengelig på nettsidene 

5. For hvert møte skal det legges ut: 

a. Agenda               

b. Sakspapirer  

c. Kort referat fra økonomi rapportering 

d. Kort referat fra administrativ oppdatering 



e. Kort referat fra diskusjonen for hver sak  

(ikke hvem som sa hva, men innhold, hva som ble sagt eller argumentert for og 

imot) 

f. Vedtak med full tekst 

6. Det skal vedlikeholdes en liste over saker forbundsstyret har bestilt fra administrasjonen,  

med beskrivelse, status og forventet ferdigstilling. Sakene skal ikke slettes fra listen før de 

er blitt behandlet av forbundsstyret. 

 

Agenda og sakspapirer skal legges ut samtidig med at de sendes ut til forbundsstyret, regionstyret 

eller ledermøtet. Referater og protokoll skal legges ut seinest 10 arbeidsdager etter styremøtet. 

Alle innspill til saker fra medlemmer og korps skal i utgangspunktet gjøres kjent med innhold og med 

hvem som står som avsender. Det skal gjøres på et tidspunkt slik at andre som har meninger om 

temaet kan sende inn sine innspill på en god måte.  

Personell-saker, B-saker og saker av særlig følsom karakter skal fortsatt ikke være benevnt med 

saksnavn i agendaen eller refereres offentlig. Det skal derimot i slutten av hvert år legges ut en 

statistikk over slike saker som har blitt behandlet i forbundsstyret, ledermøtet og/eller i 

regionstyrene. 

Den samme oversikten skal også inneholde hvor mange varslinger som er mottatt og hvor mange 

varslinger som er ferdig behandlet.  

https://musikkorps.no/wp-content/uploads/2023/01/Vedteker-etter-Landsmotet-2022.pdf 

https://musikkorps.no/wp-content/uploads/2020/12/Etiske-retningslinjer-NMF_2022_2.pdf 

 

 

https://musikkorps.no/wp-content/uploads/2023/01/Vedteker-etter-Landsmotet-2022.pdf
https://musikkorps.no/wp-content/uploads/2020/12/Etiske-retningslinjer-NMF_2022_2.pdf

